
Referat af bestyrelsesmøde 02.06.2018 

 

Bestyrelsen var samlet på vandværket til den årlige gennemgang, med følgende punkter. 

 

1. inspektion af bundfældningstank: det blev konstateret at systemet fungerer perfekt. Hans sørger 

for at den årlige tømning bliver bestilt. 

2. Der er stadig ikke monteret stålkant ved boring 2: Hans sørger for at stålplader bliver leveret og 

Jørgen sørger for monteringen. 

3. Problemet med de løse fuger ved iltningstårnet er ikke løst: Hans bestiller en fugemontør. 

4. Skyllepumpen på værket har meget ringe effekt: ny pumpe er bestilt og vil blive monteret i juni 

måned. 

5. Det bør undersøges om de nye regler på persondata områder er opfyldt. Per taler med Rambøll og 

Jørgen taler med vandværksforeningen. 

6. Vedr. evt. bebyggelse ved værkets boringer: Jørgen udarbejder i samarbejde med 

vandværksforeningen og vandgruppen i Holbæk et høringssvar til lokalplansforslaget. 

7. Efter mødet kørte bestyrelsen med ledsager på den årlige weekendtur, som denne gang gik til 

Sauntehus i Nordsjælland. 


